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Geachte heer Hoekstra, 

 

Graag reageert de Association of Proprietary Traders (APT), de branchevereniging van in Nederland 

gevestigde handelshuizen voor eigen rekening, op de consultatie van het Implementatiebesluit 

prudentieel toezicht beleggingsondernemingen.  

 

Onze complimenten voor een zorgvuldige en nauwgezette verdere implementatie van richtlijn (EU) 

2019/2034 van het Europees Parlement en de Raad van 27 november 2019 betreffende het 

prudentiële toezicht op beleggingsondernemingen (hierna: de richtlijn) in Nederlandse regelgeving. Op 

twee detailpunten zouden we graag nog het volgende willen meegeven.  

 

Voorgesteld artikel 31g1 BGfo bepaalt dat de in artikel 34, vierde lid van de richtlijn bedoelde 

gegevens moeten worden verstrekt “met inachtneming van de in dat artikel omschreven frequentie”. 

Artikel 34, vierde lid van de richtlijn bevat echter geen frequentie. De nota van toelichting vermeldt 

dat de betreffende informatie jaarlijks moet worden verstrekt. Dit lijkt ons juist, nu de in artikel 34, 

vierde lid van de richtlijn bedoelde gegevens zien op beloningen van 1 miljoen EUR of meer “per 

boekjaar”. Wel kan worden overwogen in artikel 31g1 BGfo de tekst “met inachtneming van de in dat 

artikel omschreven frequentie” te vervangen door “jaarlijks”, en dit in de nota van toelichting kort toe 

te lichten.         

 

Voorts strekt de voorgestelde wijziging van artikel 23 Bpr tot implementatie van artikel 26 aanhef eerste 

lid 1 onder b van de richtlijn, terwijl de nota van toelichting naar artikel 25 van de richtlijn verwijst.   

 

Hopelijk zijn bovenstaande opmerkingen van nut bij het afronden van de verdere implementatie van de 

richtlijn. Voor een toelichting of nader overleg zijn wij uiteraard gaarne beschikbaar.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Matthijs Pars 

Directeur 
 


